

Title (en)

Roof arrangement for retail shelving.

Title (de)

Dachanordnung für ein Verkaufsregal.

Title (fr)

Bandau pour un rayonnage de vente.

Publication

EP 0293916 A2 19881207 (DE)

Application

EP 88108916 A 19880603

Priority

- DE 8707973 U 19870604
- DE 8715219 U 19871116

Abstract (en)

The roof arrangement is constructed from profiled supports (10), which are hooked into rear wall rails (15), and covering elements (11, 12) which are placed in said profiled supports. The profiled supports are generally of an inverted T-shape, the upwardly pointing central web being formed by two parallel web parts (16, 17). In this case, the covering elements (11, 12) are located on the laterally projecting flange parts (18, 19) of the transverse web of the T-shaped profile. Formed in the front region of the roof arrangement is a space which is open towards the bottom, has the same height as the profiled supports, covers the upper rear regions and is suitable for accommodating a shelf lighting (35). A front closure panel (14) is provided with arms (13) which point towards the rear and are inserted between the web parts (16, 17) of the profiled supports (10). <IMAGE>

Abstract (de)

Eine Dachanordnung für ein Verkaufsregal ist aus an hinteren Wandschienen (15) eingehängten Profilträgern (10) und in diese eingelegten Deckelementen (11, 12) aufgebaut. Die Profilträger sind generell umgekehrt-T-förmig gestaltet, wobei der nach oben weisende Mittelsteg von zwei parallelen Stegteilen (16, 17) gebildet ist. Die Deckelemente (11, 12) liegen dabei auf den seitlich herausragenden Flanschteilen (18, 19) des Querstegs des T-Profil. Im vorderen Bereich der Dachanordnung ist ein nach unten offener Raum von der Höhe der Profilträger ausgebildet, der die oberen hinteren Bereiche verdeckt und sich zur Aufnahme einer Regalbeleuchtung (35) eignet. Eine vordere Abschlußblende (14) ist mit nach hinten weisenden Armen (13) versehen, die zwischen die Stegteile (16, 17) der Profilträger (10) eingeschoben sind.

IPC 1-7

A47F 3/00

IPC 8 full level

A47F 3/00 (2006.01)

CPC (source: EP)

A47F 3/00 (2013.01)

Cited by

JP2012097965A

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0293916 A2 19881207; EP 0293916 A3 19900131; EP 0293916 B1 19921209; DE 3876501 D1 19930121

DOCDB simple family (application)

EP 88108916 A 19880603; DE 3876501 T 19880603